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GREVERUD MENIGHETSRÅD 2011-2015 

Protokoll 1 Menighetsrådsmøte 

10.2.15 i kirkestua  

Tilstede: Eigil Samset, Hans Petter Herland, Alexander Ødegård, Sara Neumann Habberstad, Tormod 

Utsogn, Kari Matikainen, Anders R. Johansen. 

Fravær: Merete Storli Tveit, Gro Næss Magnus, Tone K. Langfelt, Ole Jan Rønningen 

Sekretær for MR: Marianne V. Henriksen  

 

Sak 1/15: Godkjenne innkalling og dagsorden 

  Vedtak: Godkjent. 

Sak 2/15:  Godkjenning av referat 

  Vedtak: Godkjent og underskrevet. 

Sak 3/15: Årsmøte 15. mars. Tema: Diakoni. Hva gjør vi med tema og hva vil vi med 

årsmøtet? 

 Tormod foreslo å få inn noen til å snakke om temaet diakoni under årsmøtet. 

Marianne spør sognediakon Ingunn Trageton Ileby og ungdomsdiakon Marit 

Long om å stille opp med innlegg om diakoni til årsmøtet.  

Det kom frem under møtet forslag om å tilby andre diakonitjenester enn 

besøkstjeneste og kirkeskyss. Eksempelvis leksehjelp, hjelp til innkjøp av 

matvarer, levere middag hjem til folk som f.eks. nylig har kommet hjem fra 

sykehus.  

Sak 4/15: Barn i skolealder. Vi sliter for tiden med kor- og annet kontinuerlig 

barnearbeid for barn i skolealder. Hva gjør vi med det? 

  Saken utsettes til neste møte. 

Sak 5/15: Nytt lydanlegg. Vi har fått kr. 300 000 fra kommunen til nytt lydanlegg og 

satt ned en gruppe som skal sette opp spesifikasjonskrav. Hva om anlegget 

blir dyrere enn kr. 300 000? Andre anliggender? 

 Anders informerer at det er satt sammen en gruppe til dette. Gruppen består av 

Magne Riise, Stein Erik Berge og Bent Erik Hodnebrog.  

MR ønsker rapport fra gruppen før en avgjørelse angående budsjett for dette 

kan tas.  



2 

 

Sak 6/15:  Organisering av trosopplæring:  

 Vedtak om en enhet? 

Vedtak: En enhet vedtas. 

 

 Vedtak ang. mandat for enhetsutvalget 

Dette ble drøftet lenge under møtet hvor det kom frem at utsagnet om mandatet må 

justeres for å kunne vedtas.  

Forslag til justering ble som følger:  

 

MANDAT: 

Enhetsutvalget skal være koordinerende når det gjelder trosopplæringen 0-18 år 

i menighetene. Det må se til at prosjektet videreutvikles i samsvar med 

trosopplæringens målsetning, ved å sikre kommunikasjon mellom 

prosti/bispedømme og menighetsråd i trosopplæringsspørsmål. 

 

Det som står skrevet om medlemmer, møter og rapport godkjennes. 

 

 Hvem fra Greverud MR skal sitte i enhetsutvalget? 

Foreløpig sitter Hans Petter Herland og Anne Kari Tolo Heggestad i enhetsutvalget.  

  

 Et ungdomsutvalg og et barneutvalg i Greverud, eller et utvalg for begge? 

Vedtak: Et utvalg for både barn og ungdom. 

 

 

Sak 7/15: Vedtak ang. regnskap for avdeling 900 

  

Følgende tre vedtak ble vedtatt under møtet ang. avdeling 900: 

 

Vedtak a: Mindreforbruket fra 2013 på kr. 15156 overføres disposisjonsfond 

konsertvirksomhet. 

Vedtak b: Merforbruk fra 2014 på kr. 6167 tas fra disposisjonsfond 

konsertvirksomhet (940). 

Vedtak c: Mindreforbruket på kr. 489 legges til disposisjonsfond menighetsråd. 

 

 

Sak 8/15: Bibelkontakt. Liv Bente R. Larsen har sagt ja til å være bibelkontakt, men 

ønsker vedtak fra MR ang. markering av Bibeldagen.  

 

MR vedtok følgende under møtet ang. bibelkontakt: 

Vedtak a: Bibeldagen markeres under gudstjenesten og ikke bare under 

kirkekaffen.   

Vedtak b: Det skal være fokus på å få nye bibelgrupper under kirkekaffen når det er 

Bibeldagen 

Vedtak c: Offeret går til Bibelselskapet (på søndagen Bibeldagen markeres). 

Vedtak d: Ministranter er med på gudstjenesten når Bibeldag markeres og deler ut 

bibelgaven (magasin/blad) ved utgangen.  
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Sak 9/15: Orienteringssaker: Nytt varmeanlegg, KRIK, personalsituasjon, utlysning 

av kantorstilling. 

 

Anders orienterer at kommunen vil bistå med nytt varmeanlegg i kirken.  

 

Videre informerer Anders at Vibe (Vibeke) er nå ansatt i 10 % -stilling ift 

KRIK og at det går bra så langt.  

 

Angående personalsituasjon ble MR informert at Jarl slutter før sommeren. 

Videre at det mangler en 100 % -prestestilling og at dette har medført 

ekstraarbeid for de faste ansatte. Til tross for dette gikk Kick-off-helgen svært 

bra, ifølge Anders.  Dag har overordnet ansvar for konfirmasjonsarbeidet. 

 

 

Sak 10/15:  Annet 

 

Søknad om garanti for støtte til foredragsholder på før-bryllupssamling 

for brudepar i Oppegård.  

Sognediakon Ingunn T. Ileby har skrevet søknad til Kolbotn og Greverud 

menighetsråd ang. støtte til foredragsholder hvis de ikke får støtte fra Barne- og 

Familie direktoratet. 

MR stiller spørsmål til hvor mye støtte det er snakk om da det er søkt støtte hos 

både Kolbotn MR og Greverud MR. Er beløpet 3000,- pr. MR eller evt. 1000 

fra Greverud MR og 2000,- fra Kolbotn MR?  

Vedtak a: MR godkjenner søknaden fra sognediakonen og vil gi støtte hvis 

behov.  

 

Budsjett konfirmantarbeid: 

MR stiller spørsmål til om det budsjettet for konfirmantarbeidet ble godkjent av 

MR. Skal Greverud MR gi tilskudd på 26950? 

Marianne sjekker dette videre.  


